
VESTI IZ KS MILAN MAJCEN
Krajevno Društvo prijateljev mladine M.

Majcen je imelo decembra svoj redni letni
občni zbor. Ker se je zaključilo tudi man-
datno obdobje, je bilo podano poročilo za vsa
štiri leta in bil izvoljen nov odbor društva.
ki mu bo odslej predsedovala tov. Justi Iste-
nič. V odbor so letos vključili tudi predstav-
nike pionirske organizacije, ki je občni zbor
še posebno prisrčno pozdravila. V razpravi so
bile podane dopolnitve delovnega programa,
predstavniki KO SZDL in KS pa so poudarili
prizadevno delo društva za dobrobit mladih.
Nekaterim najaktivnejšim članom odbora so
bila podeljena bronasta priznanja DPM, po-
sebne zahvale pa je bila deležna tov. Kati
Ukmar, dosedanja dolgoletna predsednica
krajevnega društva.

* * *
Da solidarnost ni prazna beseda, je po-

novno dokazala akcija Rdečega križa Slove-
nije ob rušilnem potresu, ki je prizadel pre-
bivalce pokrajine v okolici Neaplja v sosed-
nji Italiji. Na poziv društva Rdečega križa
Milan Majcen za zbiranje pomoči so se od-
zvali mnogi naši krajani, predvsem upoko-
jenci, ki so prišli na sedež KS in prispevali
po svojih zmožnostih, tako da je bilo zbra-
nih 18.000 din. Posamezni prispevki so bili
od 50 din pa tudi do 1.000 din. Veliko obča-
nov pa je nakazalo prispevek direktno na re-
publiški odbor RK.

* * *
V okviru praznovanj ob prihodu novega

leta smo imeli v KS prireditev za najmlajše
in najstarejše občane. 2e po tradiciji kra-
jevno društvo RK pripravi ob koncu leta
srečanje in čajanko za vse občane nad 70 let
starosti, ki se prav radi zberejo in pove-
sele. Tako so tudi letos napolnili dvorano in
navdušeni spremljali program, ki so ga iz-
vedli pionirji, ter se v dobrem počutju za-
držali do večera.

Otroke članov društva prijateljev mladine
pa je obiskal dedek Mraz in jih razveselil
s pesmijo in plesom pa tudi na darila ni po-
zabil. Dvorana krajevnih organizacij je bila
kar premajhna za številne malčke iz naše
krajevne skupnosti, tako da je bilo treba
prireditev imeti kar dvakrat.

* * *
Gotovo največ pozornosti je bilo v zad-

njem času posvečene izdelavi srednjeroč-
nega plana KS Milan Majcen. Posebna ko-
misija, v kateri sta bila najaktivnejša tov.
Svetelj in tov. Poženel, je prek celega leta
pripravljala vse potrebne dokumente in zbi-
rala gradivo, da bi plan odražal res tisto, kar
moramo v naslednjih letih uresničiti. Pri tem
ni bilo malo težav. Od tega, da so delovne
organizacije kasno ali pa sploh niso posredo-
vale svojih načrtov v naši KS pa do proble-
ma opredelitve, kaj smo dejansko sposobni in
v stanju storiti. Sedaj že lahko rečemo, da
imamo tudi to izdelano ter da je že skoraj
za nami veliko in pomembno delo planira-
nja. Pred nami pa je odgovornost uresniče-
vanja ter bo leto 1981 pokazalo realnost na-
šega dela. Miloš Mikolič


